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Rekenkamercommissie 

 

 
 
Aan de leden van de gemeenteraden 
van Meppel, Staphorst, Steenwijkerland 
en Westerveld.  
 
Meppel/Staphorst/Steenwijk/Diever, 5 juni 2020, 
 
Geachte dames en heren, 
 
Separaat treft u de brief aan van mevrouw Ilse de Haan waarin ze aangeeft dat ze, om haar 
moverende redenen, haar lidmaatschap van uw rekenkamercommissie neerlegt. Dat doet ze 
op grond van artikel 2.3 lid 1 sub a van de door uw raad vastgestelde verordening. 
Wij betreuren het besluit van mevrouw De Haan maar respecteren natuurlijk haar keus en de 
afwegingen op grond waarvan ze tot dit besluit is gekomen. 
 
Wij hebben als (overblijvende) leden van de commissie gesproken over hoe om te gaan met 
de ontstane vacature en hebben daarover gesproken met de leden van Klankbordgroep, 
respectievelijk de griffier van Steenwijkerland. De uitkomsten daarvan leiden tot ons voorstel 
om de vacature voorlopig niet te vervullen. Wij zijn van oordeel dat, in ieder geval de komende 
tijd, de bezetting van de rekenkamercommissie voldoende is om de lopende en nog op te 
starten onderzoeken adequaat op te zetten, te begeleiden en af te ronden. Wij zijn 
voornemens om in het voorjaar van 2021 de situatie opnieuw te bezien. 
Ons voorstel wordt onderschreven door de leden van de Klankbordgroep en de griffier van 
Steenwijkerland. 
 
Wij gaan ervan uit u op dit moment voldoende te hebben ingelicht. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de Rekenkamercommissies van 
Meppel, Staphorst, Steenwijkerland en Westerveld. 

 
J.J. Mastwijk, 
voorzitter. 
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